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A work of fantasy, I Who Have Never Known Men is the haunting and unforgettable
account of a near future on a barren earth where women are kept in underground
cages guarded by uniformed groups of men. It is narrated by the youngest of the
women, the only one with no memory of what the world was like before the cages, who
must teach herself, without books or sexual contact, the essential human emotions of
longing, loving, learning, companionship, and dying. Part thriller, part mystery, I Who
Have Never Known Men shows us the power of one person without memories to
reinvent herself piece by piece, emotion by emotion, in the process teaching us much
about what it means to be human.
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评论

看完之后去买了好多can food。。

-----------------------------
我的论文啊啊 啊啊

-----------------------------
又一本选修课要求读的书。这本书以第一人称讲述了一个监狱里长大的女孩某天与狱友
阿姨们成功越狱，在逃跑的道路上还遇到了许多其他监狱的犯人，但不幸的是他们都已
经死去的故事。一个从未与监狱外的世界接触过的文盲少女应该何去何从呢？（最后大
家都死了）

-----------------------------
这本书哪里能买到啊啊啊啊，妹的英国的都脱销了，最新的一本五月三号才能来，那时
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候课都上完了呀
哈哈最后接了图书馆的reserve影印看完了，我可真是小机智。想法很特别，对于心理
描写很细腻，科幻味不浓，也没办法就归类为科幻。但还是很不错的书吧
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